
 

ZÁVĚREČNÁ ZPRÁVA A ZHODNOCENÍ AKCÍ ZA ROK 2024  

Členská schůze konaná dne 22.02.2024 byla usnášení schopná, v počtu 22 členů a 7 členů omluveno, 7 hosté. 

Program schůze: uvítání předsedkyní spolku, prezenční listina s podpisy, schválení programu schůze, schválení 

rozpočtu spolku, zpráva o hospodaření spolku, přijetí nových členů do spolku a vystoupení ze spolku, výběr 

členských příspěvků ve výši 500,- Kč a 100,- Kč na rok 2024, zhodnocení akcí za rok loňský 2023, naplánování 

nových akcí na letošní rok 2024 a jejich organizace, aktualizace webových stránek, úkoly s naší činností související, 

diskuze a ostatní, závěr a ukončení schůze. 

 

Přátelské posezení a pletení pomlázek ve čtvrtek 28.03.2024 jsme se sešli v 17:00 v salónku v restauraci 

Sokolovna. Sešlo se nás celkem 19 lidiček. Dlouho jsme se neviděli, a tak nám jeli pusy na plné otáčky 😊. Než 

došlo na hlavní program večera, bylo třeba se posilnit, někdo si dal tataráček, někdo vepřové kolínko. Nechyběla ani 

obložená místa se zeleninou a šunkou a vynikající plněné Štramberské uši od tety. A co by to bylo za zelený čtvrtek, 

kdybychom neochutnali zelené pivo? Když měli všichni v bříšku jako v pokojíčku, mohli jsme konečně zahájit hlavní 

program. Náš dlouholetý kamarád Džarda pro nás připravil spoustu proutků na pletení pomlázek a krásně nám 

vysvětlil, jak na to. Celkem bylo 12 účastníků a Řáhyho pletení natolik nadchlo, že upletl pomlázky 3! Náš školitel 

však není žádné ořezávátko, a tak nám pletení zpestřil a naučil nás i tzv. košíček, tedy takovou tu krásnou ozdobnou 

rukojeť. Když měli všichni dopleteno, byla vyhlášena soutěž o nejhezčí pomlázku. Celkem tedy soutěžilo 14 pomlázek 

a výsledky dopadly následovně: 1. místo – Bob, 2. místo – teta, 3. místo – Dosty. Večer ještě ale nekončí, spousta 

z nás jsou hudebníci, a tak jsme s sebou měli kytary, ukulele, cajon a hlavně dobrou náladu. Večer to byl velmi 

vydařený. A abychom měli na co vzpomínat, každý dostal na památku ozdobné vajíčko do květináče. Pepé 
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Z plantáže do šálku v úterý 09.04.2024 si manželé Řáhovi z Voznice, kteří vlastní pražírnu připravili přednášku a 

ochutnávku jejich kávy. Každý se tak mohl dozvědět, kde káva roste, jak se pěstuje, jak se zpracovává a jak dlouhou 

cestu musí podniknout, než dorazí k nám domů na stůl. Byla připravena ukázka nejen teoretického výkladu, ale i 

proces pražení zelené kávy přímo v pražírně, bohužel ani po hodině nikdo nedorazil…Řáhy 

 

Vítání jara a výroba čarodějnic konaná 30. 4. 2024 na čarovné zahradě U Mlejnka. Sešli jsme se počtu 15 lidí a 

houf dětí (účast jsme čekali větší) a hned každý přiložil ruku k dílu, nejdříve se připravilo dříve a postavila hranice. Ti 

více zkušení se pustili do výroby krásné čarodějnice, která byla v pravý čas upálena na hranici, vše zlé čarovné 

odešlo s ní, mohli jsme se věnovat soutěžím, zpěvu, tanci, opékání vuřtů a svlažení hrdel. Pletli jsme věnečky 

z květin. Vítali jsme jaro do ranních hodin, děti usínaly dříve, unaveni soutěžemi a létáním na koštěti. Darča 
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První táborová schůzka konaná dne 30.04.2024. Bylo upřesněno téma celotáborové etapové hry na téma ,,POD 

PIRÁTSKOU VLAJKOU“ bylo rozplánováno, jak organizovat chod LDT od A až do Z. Zajistil se personální chod 

tábora a pedagogický dozor. Oznámení termínu, stanovení počtu oddílu, částečná příprava her. Rozdělení úkolů do 

další schůzky. 

 



Dobříšský sportovec konaný dne 18.05.2024. S Dobříšskými májovými slavnosti jsou spojeny nejen kolotoče, 

koncerty a další veselí, ale i tato tradiční akce pod názvem Dobříšský sportovec. Akce se účastnilo 124 dětí, 6 do-

spělých a 2 senioři. Při hezkém počasí si účastníci vyzkoušeli v Husově parku nejen rychlost, obratnost, ale i moto-

riku. Celkem bylo deset stanovišť a 21 organizátorů. Celé dopoledne probíhalo v usměvavé náladě. Po splnění dis-

ciplín měli možnost všichni účastníci si vybrat odměnu za svůj výkon. Jarka 
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Druhá táborová a členská schůzka konaná dne 19.06.2024. Organizace celotáborové etapové hry a organizace 

celého chodu letního dětského tábora. Rozdělení oddílů, zajištění zdravotníka, technické čety, zajištění programu 

např. fotograf, zajištění dovozu pitné vody, zajištění dovozu pošty, koupání, disco, noční hra atd. Zajištění pojízdného 

vozidla. Kontrola diplomů, jmenovek na stany, označení oddílů, noční hlídky, nástěnky, plakáty, znak na bránu, 

zpěvníky, táborové peníze aj. Zajištění objednávek – nájemní smlouva, autobus. Kontrola zdravotní způsobilosti 

vedoucí, seznamy vedení, dětí aj. Veškerá zdravotní a táborová dokumentace např. rámcový a týdenní plán, denní 

rozkazy, denní docházka atd. Ohlášky na obec, HZS, hygienu, ochrana krajiny aj. Členská schůze se svolávala 

ohledně vyřešení skladových prostor nebo sehnat dlouhodobý pronájem garáže, návrh na snížení členského 

příspěvku od roku 2025 za účast na akcích. 

 

Putování po řece Otavě. Naše tradiční sjíždění řeky se tentokrát konalo v termínu od 26.6 do 30.6. 2024. 

Už od začátku byl náš výlet jedno velké dobrodružství. Jeden člen naší posádky stihl odjezd vlaku jen tak tak, protože 

bylo pozastaveno metro, a tak se mu cesta lehce zkomplikovala. Další část naší posádky si špatně přečetla pokyny 

a mířila na vlak v Praze na hlavní nádraží. Vlak ale začínal ve stanici Smíchovské nádraží. Tato část posádky, team 

H, musela vyrazit po vlastní ose, tedy autobusem do Strakonic a dále vlakem do Sušice. Vlak ze Strakonic měl ale 

bohužel hodně velké zpoždění, a tak jejich cesta pokračovala nadále autobusem. Nakonec jsme se kolem 21 hod. 

konečně potkali v kempu v Sušici, kde jsme si dali večeři a zahráli s několika dalšími vodáky na kytary. Ráno dorazili 

další 4 členové osazenstva. Převzali jsme lodě a vyrazili mezi vlny. Počasí bylo přesně takové, jaké si na vodě 

můžeme jen přát. Teplé počasí na koupání a vody tak akorát. Jelo to tak parádně, že jsme zvládli ujel 28 km až do 

Otavského ráje, vyhlášeného vodáckého kempu, v Katovicích. Tady nás přivítalo takové množství komárů, že jsme 

přes ně ani neviděli. Ale repelent všechno zachránil. Místní nám povídali, že jim voda zalila pole, proto mají tolik 

komárů. Večer za námi dorazil poslední člen naší výpravy. Jelikož jsme se s některými členy neznali, tak jsme seděli 

dlouho do noci a povídali jsme si. Ráno jsme si dali dobroty v místním kiosku, někteří z nás si stihli ještě zahrát 

nohejbal, urazit si palec na noze, a pak už jsme vypluli… ale až po 10 hodině, protože před 10 hodinou je na vodě 

jen přízrak. Cestou jsme si sjeli několik jezů a abychom se nenudili, projeli jsme i přes cvičnou peřej. To byl zážitek! 

Ve Strakonicích se od nás odpojil jeden pasažér, a tak si spolu do lodi sedli dva úplní vodáčtí nováčci, což byla velká 

legrace nejen pro nás, ale hlavně pro ně. Jejich plavba připomínala kroutící se zmiji. Den jsme zakončili po 16 km ve 

Štěkeni. Večer jsme si rozdělali ohýnek, pak si několik z nás zahrálo na kytaru, ukulele, foukací harmoniku, nebo jen 

tak zazpívalo. Ráno bylo zase krásné teploučko a naše cesta pokračovala jen 12,5 km do posledního kempu. Cílová 

stanice byla kousek před Pískem v kempu Na soutoku. V tomto místě se stéká Blanice s Otavou. Cestou jsme 

soulodili a někteří z nás si během toho vyskočili z lodi jen tak na koupačku. Jedné člence výpravy se to tak úplně 

nevyplatilo. Voda najednou začala prudce stoupat a vodačka se nemohla dostat zpátky do lodi, a tak se vezla asi 

400 metrů vesele vedle lodí a čekala, až bude moct zase naskočit zpátky. Když jsme dorazili do kempu, vylodili se, 

hupsli jsme zpátky do vody a šli jsme si zaplavat a trochu se povozit po proudu. Voda byla krásná, osvěžující. Je tu 

poslední den a nás čeká už jen 6 km do Písku. Cestou nás překvapili malé peřejky, jinak byla voda klidná, a tak jsme 

soulodili, a protože voda stále krásně tekla, tak jsme za chvilku byli v cíli. V Písku jsme měli končit nad jezem, ale 

nemohli jsme se nabažit, a tak jsme si jez ještě sjeli, a pak vytáhli lodě zpátky nad něj, kde jsme je vraceli. Pobalili 



jsme věci a vyrazili necelý kilometr na vlak, kde jsme zjistili, že z této zastávky to opravdu nejede, že musíme na 

hlavní nádraží, které je vzdálené další 2 km. Naštěstí jsme měli časovou rezervu, a tak jsme se cestou ještě zvládli 

občerstvit v McDonaldovi. Otava je krásná řeka plná jezů a pokud máte vody akorát, jako jsme měli my, tak jsou jezy 

sjízdné. Někteří z nás spali celou dobu jen pod širákem a někteří i mimo spacák, jak byly noci teplé. Každou noc 

nádherně svítily hvězdičky a světlušky. A ještě pár statistik na závěr. V průměru nás bylo 5 lodí a 10 námořníků, z 

toho 3 lodě se zvládly cvaknout (Pozor, překvapivě to nebyli nováčci!!!). Dvě lodě při sjíždění jezu a jedna loď se 

vylodila do vody při nástupu do lodi -> náš nejostřílenější člen, zvaný Sultán. Jeden uražený nehet na palci při 

nohejbale, asi milion komárů v Katovicích, nespočet zážitků a spoustu nových přátelství. Za celou výpravu sepsala 

Pepé. 
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Letní dětský tábor konaný od 11.08.2024 do 24.08.2024. Již po druhé jsme na nové táborové základně. Stále se 

seznamuje s novým okolím, které je čarovné svojí krásou. Vedení i praktikanti na tábor najížděli o den dříve, aby se 

seznámily s terénem a vše potřebné zajistily. Letos se sjela kapitánská posádka v celkovém počtu 24 a plavčíci 

v počtu 54. Tábořiště leží v blízkosti obce Lhota pod Radčem, nedaleko Zámku Zbiroh. Poloha tábora umožňuje 

celodenní pobyt v přírodě s nedalekým koupáním. Přímo v obci se nachází koupaliště, obchod, restaurace, hřiště, 

které nabízejí další možnosti zábavy. Děti spí ve stanech s podsadami po dvou. Styl tábora byl zaměřen na téma 

POD PIRÁTSKOU VLAJKOU. Během čtrnácti dnů se děti naučily různým dovednostem, mrštnosti a obratnosti a 

komunikaci v týmech. Každý oddíl musel prokázat i svoji soběstačnost, v plnění jednotlivých úkolů. 

Jako každý rok během tábora byla uspořádána velká soutěž ve zručnostech. Každý úkol byl uzpůsoben tak, aby ho 

zvládli i ti nejmenší účastníci naší výpravy, popřípadě aby vše zvládli s pomocí svých starších kamarádů. 

Uskutečňovaly jsme výlety za kulturou, koupáním apod. Podle povětrnostních podmínek byl měněn program. Hry 

z CEHU se dají uskutečnit i mimo území tábora. Děti si vyzkoušely střelbu ze vzduchovky, luku, hod na cíl, 

překážkové dráha aj.. Během celých 14 dnů děti vydělávaly táborové peníze nejen za úklid, ale i za plnění úkolů. Za 

táborové peníze si nakupovaly v táborovém obchůdku různé pamlsky, suvenýry.  K dispozici byly pro děti připraveny 

pohlednice s tematikou CEHU. Hlavní vedoucí Štěpán. 
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Za poznáním jižní Moravy, Moravské Nové Vsi, Safari Dvůr Králové a přehrada Les království konané dne od 

28.09 do 01.10.2024. Na Jižní Moravu jsme se chystali již čtyři roky a každý rok se stala nemilá záležitost, která akci 

překazila, letos se akce konečně uskutečnila i když jen v počtu deseti spolkařů. Moravská Nová Ves, je to obec, která 

leží v srdci jihovýchodní Moravy, obklopená lužními lesy, jezery a úrodnými vinohrady, kde živý folklor a lidové tradice 

vypovídají o zdejším kulturním dědictví. Podluží nemá krásu hor, ale rozvinutý a úrodný kraj, má něco podmanivého 

ve svých krojích, písních a zvycích, což působí na nitro každého, kdo tento kraj a vinařství navštíví a pozná…Náš 

spolek měl tu možnost si na vinicích i ve sklepě tvrdou práci vyzkoušet na vlastní kůži, odměnou nám bylo zazpívat 

si v rotundě a svlažit svá hrdla vínem. Další naše kroky a kilometry vedli do Dvora Králova nad Labem, zde jsme 

navštívili známe ZOO Safari. Královédvorská zoo byla otevřena v roce 1946, její součástí je také jediné lví safari ve 

střední a východní Evropě, byl to celodenní zážitek. Další den, jsme navštívili kamenné moře u obce Bílá Třemošná, 

kde jsme se i ubytovali. V letech 1910 až 1919 byla na Labi nedaleko této obce postavena jedna z nejhezčích přehrad 

u nás. Podnětem k výstavbě byla povodeň v červenci 1987. Šířka hráze v základu je 37 metrů a v koruně 7,2 m. 

Délka hráze v koruně je 218 metrů a maximální výška 41,1 m. Jedním slovem nádhera, kterou by měl každý vidět 

doporučujeme všem. Petr                                                                                         Projekt je spolufinancován 

formou veřejné finanční podpory městem Dobříš 



Dýňová stezka v Anglickém parku konaná dne 20.10.2024. Chůze v potemnělém lese, všechny strašidla letí, 

kostlivci i bubáci, zažijeme legraci, no to jsme si mysleli, když jsme akci připravili a vedle nás byla souběžně ta samá 

akce od jiného spolku, jaksi jsme se trefili do stejného data i času, akorát byli o půl hodiny dříve než my. Z důvodu, 

aby v parku nevznikl zmatek jsme nemohli realizovat plánovanou akci, příští rok ji uděláme na Větrníku. Maruška 
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Zálesácké zdatnosti konané dne 27.10.2024 v Anglickém parku 

V neděli 27.10.2024 se ve 13:00 h sešlo před parkem v Dobříši několik dobrovolníků z našeho spolku PROVAS 

Dobříš, aby připravili každoročně pořádané „Zálesácké zdatnosti“. Tato akce je zaměřena na děti ve věku 7 – 11 

let, ale s pomocí doprovodu trať zvládnou i předškolní děti. V letošním roce tomu nebylo jinak, na zhruba kilometrové 

trase v anglickém parku dobříšského zámku bylo připraveno osm úkolů, které měli prověřit znalosti a dovednosti 

účastníků. Tři z připravených stanovišť představovali dovednostní zkoušku – zde byli k dispozici členové spolku, kteří 

dbali na bezpečnost soutěžících, dodržování fair play a poskytli případnou pomoc s orientací v mapě. Zbývajících 

pět stanovišť pak tvořily otázky, na které museli soutěžící správně odpovědět. Po projití všech stanovišť a správném 

zodpovězení otázek vyluštil každý z účastníků heslo, za což mu byla odměnou malá sladkost a drobná odměna v cíli. 

Na letošním ročníku se díky krásnému podzimnímu počasí objevilo 68 účastníků. Radka 
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Podzimní putování po Šumavě v Českých Žlebech konané od 08.11 do 10.11.2024. Na podzimní sraz jsme jeli 

po skupinách. Do chaty v Českých Žlebech jsme dorazili už za tmy a velké mlhy, večerní procházku jsme tedy 

vynechali. Postupně jsme se ubytovali a prohlédli jsme celou chatu, která prošla malou rekonstrukcí, hlavně co se 

týče topení, už si zde nezatopíme kamnech ani v krbu a na každém pokoji je WC a sprcha, místo společných na 

každém patře. Sešlo se nás, zde v počtu 15 dospělých, 6 dětí a 2 psi. Večer jsme věnovali hraní deskových her a 

vyprávění zážitků z letního dětského tábora. Sobotní ráno nás potěšilo slunečné počasí, a tak jsme plánovaně vyrazili 

na výlet. Vydali jsme se do nedaleké vesnice Stožec. Šlo se po modré a následně po žluté turistické trase, za 4 km 

jsme byli v cíli. Jako vždy jsme se těšili na společný teplý oběd, který jsme si dali v restauraci U Pstruha. V obci 

Stožec jsme po mostě překonali studenou Vltavu a prohlédli si malebnou šumavskou vesničku. Poté už nás čekala 

cesta zpět, kterou jsme se rozhodli jít po pozemní komunikaci mimo turistické trasy. Po návratu na chatu si všichni 

užívali hry s dětmi, a také odpočinek. Malá skupinka se rozhodla ještě pro jeden výlet, a to do Německa do města 

Pasov, je to město v Německu. Nachází se na jihovýchodě spolkové země Bavorsko na soutoku tří řek (Dunaj, Inn 

a Ilz), těsně u hranice s Rakouskem a zhruba 60 km jižně od hranice s Českou republikou. Za zmínku stojí Katedrála 

svatého Štěpána nebo pevnost Oberhaus, nesmíme zapomenout na tradiční vánoční výzdobu v kouzelných 

uličkách, která už začíná. V neděli ráno po snídani si každý uklidil svůj pokoj a zabalil své věci a postupně jsme 

odjížděli. Na této chatě je příjemné, že jsou vítáni i naši čtyřnozí kamarádi.  
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Vánoční setkání s hudbou a pěvecká soutěž konané dne 14.12.2024 v restauraci na Voznici Na Rybníčku. 

Čekání na Ježíška si krátíme čas hezky po česku. Samozřejmě soutěže patří i k této akci, za své pěvecké i herecké 

výkony se jeden nemusí stydět. Rádi se scházíme, protože si můžeme společně zazpívat, rozdat si dárečky formou 

tomboly. Letos štafetu předává Sir Pepa spolkaři Lucii, která vybrala téma CO BY CHTĚL DOSTAT TY, na druh dárku 

pod stromeček, jaký bude v příštím roce se necháme překvapit. Těšíme se na popovídání si s kamarády, které jsme 

třeba od léta neviděli. 

 


